
Dragi prieteni, fosti compatrioti romani, 
 
Va multumesc mult pentru atitudinea ferma (care m-a impresionat in mod 
deosebit) pe care ati luat-o impotriva clipului injositor, antisemit. 
                                                 
         Tiberiu Ezri 
 
Iata citeva citate din reactiile primite de la voi: 
 
 
- " Realitatea este ca mi-a fost jena de cele intamplate si n-am avut cuvinte sa 
explic ca asta este o intamplare nefericita. Noi am fost cu totii revoltati si 
totodata surprinsi, fiindca niciodata nu am auzit colinda cu aceste cuvinte! 
Imediat parlamentul a demis toata conducerea televiziunii si au fost declaratii de 
condamnare in media. Vreau sa crezi ca poporul roman nu este un popor 
antisemit." 
      
- " si pe mine m-a indignat si scirbit, deci as fi reactionat la timp. Eu nu dau atit 
de mult vina pe cintaretii respectivi, cit pe organizatorii ansamblului si pe 
desteptii de la TV., care trebuiau sa stie ca nu pot transmite o colinda cu un 
astfel de text. Ai dreptate, ostasii romani si guvernatorul tot roman Pontius 
Pilatus au facut "executarea° Lui Iisus Hristos. 
Eu cred ca ar fi bine sa faci o luare de pozitie si sa o trimiti la televiziunea 
romina, precum si la Patriarhie." 
 
- " Unii poate chiar se simt jenati de ce "prostii" pot face unii.....si le este greu sa 
comenteze. 
Cert este ca in mass-media romaneasca acest lucru a fost dezbatut pe larg, au 
fost acuzatii, demisii etc. Suprapunandu-se peste o nominalizare nepopulara a 
unui antisemit la Curtea Constitutionala (persoana insa nu a acceptat postul 
propus) acest lucru a provocat si mai multa reverberatie. 
E mare gradina Domnului... " 
 
- "Nu stiu cum au putut da pe un post de stat asa ceva. 
O fi fost in direct , dar si atunci CNA(consiliul national al audio vizualului) ar 
trebui sa se sesizeze." 
 
- " Cu toate ca nu am reactionat, te pot asigura ca am citit tot cu mare atentie si 
cu tristete si cu resemnare pentru ca nu vad nimic nou, istoria se repeta mereu si 
din pacate evreii nu vor avea liniste niciodata si nicaieri, din pacate nici in 
Israel!" 
 
- " Te asigur ca toti, dar absolut toti colegii mei si bineanteles eu , consideram 
totul o imensa prostie. Nu cred ca reprezinta o reinvigorare a antisemitismului in 
Romania. 
Cred ca cel de la televiziune nici macar nu a ascultat colindul , ceea ce nu scade 
greseala. Nu cred si nu am auzit sa existe o miscare antievreiasca. Este incorect 
si condamnabil ceea ce s-a intamplat, dar nu cred ca trebuie sa ne ingrijoram. 
Tot ce trebuie facut acum este pedepse exemplare si distantarea de asemenea 
actiuni tampite." 
 



- " Poate pare aiurea dar pe noi (eu si sotia) operatia din Israel alaturi de 
Dumneavoastra si alaturi de ceilalti implicati, fie ei doar pacienti acolo, ne-a 
schimbat foarte mult perceptiile fata de  oameni si religia fiecaruia. Datorita 
experientei avute am invatat sa respectam oamenii si religia fiecaruia, ba uneori 
am invatat despre fiecare religie in parte pentru a intelege si mai bine oamenii de 
langa noi." 
 
- " Eu nu cunosc acest colind, nu stiu in ce perioada a fost scris, nici cine este 
autorul   ... nu are nimic de a face cu religia... mai ales cu religia crestina care 
propavaduieste iubirea aproapelui indiferent cine ar fi Acela...." 
 
- " Este o rusine pentru toți, cu toate ca marea majoritate a romanilor nu 
împărtășesc astfel de sentimente." 
 
- " Acum am ascultat asa-zisul colind si eu sunt foarte indignat de difuzarea unei 
asemenea mari prostii pe un post public de televiziune. Necunoscand istorie unii 
considera ca pot compune cantece istorice. " 
 
 
-" Imbecili sunt atat de multi pe fata pamantului ca nici Dumnezeu nu le mai 
poate tine evidenta ! 
  Aici au declansat un scandal monstru, iar responsabilii (adica iresponsabilii !) fie 
si-au dat singuri demisia, fie au fost demisi, iar Consiliul National pentru 
Combaterea Discriminarii s-a autosesizat si ii va judeca. Se poate lasa cu 
inchisoare !" 
 


